
   
 
 
Algemene Ledenvergadering 31 mei 2023 van de Vereniging Dorpsraad Sint 
Pancras. Verslag. 
 
Locatie:       Dorpshuis  De Geist 
Aanwezige bestuursleden:  Ron Spaans, Jan Tybout 
Aanwezige leden:     8 leden aangetekend op presentielijst 
Aanwezige belangstellenden: 2 niet-leden van de politieke partij senioren Dijk 
en Waard 
  
1. Opening 
Ron Spaans opent als voorzitter de vergadering. 
De documenten op de website voor deze vergadering zijn niet zichtbaar, niet te 
vinden dus. De meeste bekijken de documenten op hun telefoon. De 
documenten zijn wel zichtbaar op de computer. Volgend jaar zal dit gewijzigd 
worden door een link in de nieuwsbrief.  
Het is ook mogelijkheid om je aan te melden voor de ALV en dan krijg je de 
stukken toegezonden. 

 
2. Mededelingen 
Danny Beijert heeft zijn penningmeesterschap neergelegd. Jan Tybout zal de 
honneurs waarnemen. We hebben nog 2 bestuursleden, zie punt 10 van de 
agenda. 

 
3. Notulen 30.11.2022 
Geen op- of aanmerkingen, de notulen zijn goedgekeurd. 

 
4. Jaarverslag secretaris 2022 
Jan Tybout heeft een uitgebreide toelichting gegeven over de werkzaamheden in 
2022 en de uitloop in 2023. Zie verder punt 11. 
Geen op- of aanmerkingen, het verslag is goedgekeurd. 

 
5. Jaarverslag penningmeester 2022 
Jan Tybout heeft een toelichting gegeven op de cijfers. Er is een eigen vermogen 
van rond de 2.500 euro, het totaal van de incasso’s en andere bijdragen is 
ongeveer 2.300 euro. De kosten waren rond de 1.800 euro, dus we hielden een 
positief saldo over van rond de 500 euro. 

 
6. Verslag kascontrole commissie over de periode 2022 
Hr. Gert Krijnen en hr. Lex Hollenberg hebben de kas gecontroleerd en akkoord 
bevonden.  



   
Beiden geven de ledenvergadering het advies decharge te verlenen aan het 
bestuur. Dit wordt verleend. 
Volgend jaar zal er ook een procedure zijn om het bestuur decharge te verlenen 
voor het te voeren beleid van het afgelopen jaar. 

 
  7. Verkiezing nieuwe kascontrole commissie 
  De heren Lex Hollenberg en Marcel Kortenoeven hebben zich beschikbaar 
  gesteld. 
 
  8. Begroting 2023 
  Er is geen begroting gemaakt voor het jaar 2023, daar het niet duidelijk is waar 
  de kosten gemaakt zullen worden. Er zijn vaste kosten voor o.a. de inloopsessie’s  
  in De Geist, zie ook de kostenverantwoording over het jaar 2022. 
  De suggestie vanuit de vergadering is om gezamenlijk met andere verenigingen 
  een krantje uit te geven. Dit zal het bestuur oppakken. 
 
  9. geschrapt 
 
10. Bestuursleden 
Op dit moment zijn er twee bestuursleden, volgens het Huishoudelijk Reglement 
mogen de bestuursleden alleen de lopende zaken behandelen. 

 
11. Update over het jaar 2022 en de plannen voor 2023 
Er wordt en onderscheid gemaakt met punten aangedragen door en voor 
bewoners en met de Gemeente: 
a. De communicatie naar de leden gaat via nieuwsbrieven per email en facebook, 

die één a twee keer per maand verzonden worden. Voor de leden die digitaal 
niet aanwezig zijn, is nog geen oplossing. Een krantje in samenspraak met 
andere verenigingen wordt overwogen, na suggesties vanuit de vergadering. 

b. Voor de nieuwsbrieven kunnen alle bewoners zich inschrijven. 
c. De website is vernieuwd, vereenvoudigd en aangepast aan het digitale 

tijdperk. 
d. Iedere laatste woensdag van de maand vanaf 19:30 uur hebben we een 

inloopsessie in de Geist voor de bewoners van Sint Pancras. Voor leden en niet 
leden. Die kunnen zaken rondom hun woning aanhangig maken en de 
Dorpsraad zal kijken of er in overleg met de Gemeente iets aan gedaan kan 
worden. De maanden juli en december worden overgeslagen in verband met 
vakanties en feestdagen.  

e. We hebben twee presentaties gehad in de Geist voor de bewoners, over het 
glasvezel netwerk en de energie transitie.  

f. De Dorpsraad ziet het Dorpshuis (De Geist) als een middelpunt van het Dorp 
voor activiteiten en sociale contacten. En gebruikt het Dorpshuis ook als 
thuisbasis. 



   
g. Op dit moment speelt de inrichting van het Vrone terrein, de omwonenden 

zitten niet op één lijn en de Dorpsraad heeft geprobeerd hier consensus te 
krijgen, zover mogelijk is. Dit is niet gelukt wegens het eigenbelang van de 
omwonenden.  

 
h. De Dorpsraad heeft als intermediair tussen het dorp en de gemeente periodiek 

overleg met een coördinerend ambtenaar van de Gemeente. Dit is Egbert van 
Vulpen a.i. Dit op advies van onze kant, zodat we kunnen escaleren naar de 
wethouders. 

i. In de eerste helft van 2022 hebben we drie afspraken gehad met de 
wethouders John Does en René Schoemaker. Het onderhoud was informeel, 
waardoor we niet hun reactie konden communiceren, alleen de grote lijn. 

j. De verkeersproblematiek blijft een speerpunt. Er is een rapport van Sweco uit 
2021 met een aantal acties. Hier is geld voor gereserveerd, ruim 740K euro. Er 
is contact met de projectleider. Het rapport is te vinden op onze website onder 
de volgende link: Verkeer – Dorpsraad Sint Pancras (sint-pancras.nl), het 
rapport kan ingezien worden onderaan het item Verkeer. 

k. De Dorpsraad heeft contacten met Wonen plus Welzijn voor het 
vrijwilligersaanbod. Dit loopt moeizaam, daar deze organisatie niet gericht is 
voor verenigingen zoals de Dorpsraad. 

l. De Dorpsraad is vertegenwoordigd in het project de Groene Loper met als 
speerpunt het gebied ten noorden van Sint Pancras. Echter we hebben geen 
contactpersoon  die zich hiermee daadwerkelijk bezighoudt. 

m. Er spelen in het dorp verschillende bouwprojecten en nadere informatie vindt 
u op onze website. 

n. Er is een onderzoek gestart naar het parkeerbeleid in de Gemeente en ook 
voor de dorpen. Er is een rapport verschenen met uitgangspunten dat door de 
Raad goedgekeurd dient te worden. Als Dorpsraad hebben we de Helling 
aangewezen als parkeergebied voor halers en brengers van de school het 
Baken en het parkeerterrein van de Deka betaald parkeren maken en één uur 
gratis om lang parkeerders te weren. Het blijkt dat het personeel van de Deka 
niet op dat terrein mag parkeren en dan gaat parkeren tegenover het Baken 
aan de Bovenweg. Dat is natuurlijk niet de bedoeling. 

o. Er zal nieuw leven in het snippergroen project geblazen worden door de 
Gemeente. Het gaat hierbij om grond van eigenaren of de Gemeente die door 
de ander gebruikt wordt. Dit dient geregeld te worden. Eerst dient het beleid 
van Langedijk en HHW nog op elkaar afgestemd te worden. 

p. De Dorpsraad heeft gevraagd aan de Gemeente of het mogelijk was om de 
twee benzinepompen in het dorp te weren, gezien de energie transitie. Dit is 
niet direct mogelijk wegens bestemmingsplan en afspraken. In de toekomst 
gaat het wel gebeuren, verwacht de Gemeente. 

q. Het Daalmeerpad wordt gerenoveerd in Sint Pancras, waarom is wat 
onduidelijk. Het ging om het tunneltje, maar dat blijkt niet waar te zijn. We 



   
hebben wel een klacht ingediend bij de Gemeente en alternatieven voor de 
omleidingsroute aangegeven, maar dat was niet haalbaar. 

r. We hebben de inzet van de BOA’s in het Dorp ter discussie gesteld. Dit i.v.m. 
verkeerd parkeren en drugsoverlast. De prioriteiten lagen bij het controleren 
van de horeca. Het heeft wel iets geholpen, ook de politie rijdt wat vaker door 
het dorp, maar het is nog minimaal. 

s. De woon zorg visie, er is een concept visie document, waar het beleid voor de 
toekomst vastgesteld gaat worden. Op dit moment wordt er nog ad-hoc 
gebouwd zonder op de combinatie van zorg en wonen te letten. Betreffende 
de woningbouw op het kassencomplex Overvecht aan de Kruissloot komt 
binnenkort een informatie sessie, georganiseerd door de Gemeente. We 
hopen daar invloed te kunnen uitoefenen om gestalte geven aan de Woon 
zorg behoefte. 

t. Voor de woningbouw is een overzicht gemaakt van de plannen die er zijn voor 
Sint Pancras. De woningbouw vindt plaats bij het IKC terrein, het Vrone terrein, 
het Centrum plan, het voormalige Madderom terrein, de Westrand langs de 
Gedempte Veert, de Kastanjelaan, het kassencomplex Overvecht langs de 
Kruissloot.  

 
12. Rondvraag 
 
Er is een vraag gekomen voor een koffiecorner in de Deka voor de oudere mensen 
en hun sociaal contact. Of de Dorpsraad de Deka wil benaderen. 
 
Padelbanen, deze worden aangelegd op de tennisvereniging. Weet de Dorpsraad 
hier van. De omwonenden gaan geconfronteerd worden met geluisoverlast. 
 
De vraag is wat de visie van de Dorpsraad. Goede vraag.  
Een Dorpsraad wordt als vraagbaak ingehaald door de individualisering en de 
digitalisering, waardoor bewoners eerder zelfstandig hun weg zoeken. 
De collectiviteit staat onder druk door de veranderingen in de maatschappij. 
Dit komt zeker in de politiek tot uitdrukking. 
Wat kan een Dorpsraad dan nog betekenen. 
Een Gemeente is niet direct pro-actief richting bewoners en maakt nog gebruik 
van oude communicatiemiddelen zoals een wijk- of buurtkrant. 
Wel worden de bewoners steeds meer gedwongen om via websites met een 
Gemeente te communiceren. Hierbij wordt vanuit bewoners pro-activiteit 
verwacht. De Gemeente kan dan achterover leunen. 
Onze Dorpsraad heeft in eerste instantie gekozen om intermediair te zijn tussen 
bewoners en de Gemeente betreffende de wat grootschalige zaken in het dorp, 
zoals de verkeersproblematiek, de woningbouw, handhaving en een overall visie 
voor het dorp in plaats van ad-hoc veranderingen of verbeteringen. 



   
Om meer binding te krijgen in het dorp, dat steeds meer een forensen dorp wordt 
voor import van bewoners uit o.a. Alkmaar, is een aandachtspunt. Het Dorpshuis 
kan hier ook een rol in spelen. 
  
Er is verbazing uitgesproken dat het kernenbeleid nog niet uitontwikkeld is 
ondanks de belofte van de fusie Gemeenten. Dat Noord Scharwoude als pilot 
benoemd is, is in tegenspraak met eerdere beloften dat Sint Pancras dit zou 
worden. 
 
Het bestuur heeft de vraag gesteld aan de aanwezige leden over de motie Soeren 
dient in 2024 te worden uitgevoerd. Hoe denken de aanwezige leden over de 
huidige positie van Sint Pancras binnen het bestel van de nieuwe gemeente Dijk 
en Waard. 
Er is een lichte voorkeur voor Alkmaar, hoewel na de fusie de Gemeente veel 
actiever is geworden met het oplossen van klachten van bewoners. Wel zijn al de 
vroegere knelpunten in het dorp nog niet opgelost.  
Het is wel de bedoeling dat de Dorpsraad inspraak heeft in de opstelling van de 
vragenlijst van de enquête die gehouden gaat worden. 
 
Het Baken krijgt een update van het schoolplein, dus voorlopig zal de school nog 
niet verhuizen. 
 
13. Sluiting 
 
 
 
 
 

 


